
oBEC

Ob€cní úřad Květnice, K Dobročoviďrrm 35,25a 84 SiMina * tel,: 28l 982 l08

Zápis z veřejného zasedání Zasfupitelstva obce Květnice {dále ZOKI,
zé dne 28,1.2013, za§edání číslo 2aí3n2

Zaháiení zasedání 19:00 hod.
Přítomní zastupitelé: lng - Jiíí Prova

lng, lUa*eta Štrosová
lng. František Daniel
lng. Milan Polívka, Ph.D. (pníchod v 19:02)
Tomáš Hordějóuk
MgA Kryštof Hošek

Zástupci veřejnosti:7
Zapisovatel: lng. Markéta Štrosová
Ověřovatelé: Tomáš HordějčuK MgA. Kryštof Hošek

Navženú proqram:

1. Úvod
z. kontrola úkolů
3. Rozpočtové opatření číslo 2l2a12 - sďtválení
4. Zména ěíslování vyhlášky é. 212012 na 1l2O13, revokace usnesení ěíslo

2alaa8,ilv
5. §chválení přijetí daru obci Květnice - pozemek ó-p, 516/8
6. §chválení smlouvy na dodiávky elektrické energie s finnou Amper Market, a.s.

7. Diskuse - ďrzné

Dgplnění prooramu;
1. Sponzorský dar občanskému sdružení §oSák
2. lnformace z ministerstva financí ohledně nutnosti úizeni běžného účtu u ČNB
3. projednání objednávky propagačníďr kalendářŮ obce Květnie na rok 2aÁ

1. Úvod
Zastupitelé i veřejnost byli vyzváni k vyiádření k přijímanému usnesenÍ. Žaana
vyjádření nebylo predloženo.

Usnesení č,AU3laaI
ZOK schválib program zasedání.
Výsledek hlasování: 6 - 0 - 0 (pro - proti - zdržel se}

2. Kontrola úkolů
lnventury probíhaií.
úxoty ÓHeoně souvisejícíeh kroků s opaťením obecné povahy vymezení
zastavěného úzerní jsou plněny.



3. Rozpočtové opatření číslo U2O12- schváIení

Zastupitelé i veřejnost byli vyzváni k vyjádření k přijímanému usnesenÍ. Žaana
vyjádření nebylo predloženo.

Usn*ení č.2O'r3/0Ul
ZoK schvatuje rozpofiové opatření čísto 2/2012, kter,ým se dorovnává razpoČet se
skutečností roku Aaft.
Výsledek hlasování: 6 - 0 - 0 {pro - proti - zdžel se}

4, Změna číslování vyhlášky é. U2O12 na 1l2O13, revokace u§nesení ČÍslo
2o1aa8,nv

Usnesení č. 20í3/0?lll
Zo(revokuje usnesení éíslo 2a12l08/lv a nahrazuje ho tímto usnesením,

ZoK schvaluje veřejně závaznou vyhlášku ěíslo 1Ea13, kterou se stanoví ceny za
odvoz komunálního odpadu pro rok 2013. Fakticky doďrází pouze k přečíslování
vyhlášky ě.2l2O12 na vyhlášku 1l2O13. Obsah vyhlášek zůstává stejný.
Výsledek hlasování: 6 - 0 -O {pro - proti - zdĚel se}

5. §chválení přijetí daru ohi Květnice - pozemek č.p. 5í618, k.ú, Květnice
Zastupitelé i veřejnost byli vyzváni k vyjádření k prijímanému usnesenÍ. Žaana
vyjádření nebylo předloženo.

Usnesení é.zaffin?N
ZoK schvaluie přiietí daru obci Květnice {pozemek ě.p. 51618 na katastrálním úzerní
Květnice) a pověřuje starostu podpisern darovací smlouvy, která je bezúplatná.
Výsledek hlasování: 6 - 0 - 0 {pro - proti - zdĚel se}

6. §chválení smlowy na dodávky elektrické energie s firmou Amper fiilarket,
a.s.

Zastupitelé i veřejnost byli vyzváni k vyjádření k přiiímanému usnesenÍ. K usnesení
bylo uvedeno: přistoupení ke změně dodavatele el. energie bylo uskutečrrěno na
zát taoě společrrého výběrového řízení vypsaného MÚ Úvaý. Obec Květniceby měla
dle parametrů ve smlóuvě uspořit za elekirickou energii (zejmén a za pravoz ČOU aZ
100,000 Kč roěně. Smlouva na změnu dodavatele el, energie je sepisována na dobu
urěitou, do konce roku 2013. Ke změně dodavatele dojde neidříve k 1.5.2013.

Usnesení é.zaíilOZN
Zastupitelstvo obce scfrvaluje smlouvu na dodávky el. energie s íirmou Amper
Market, a.s. a pověřuje starostu podpisem této smlouvy a podpisem plné moci na
společrrost Amper Market, a.s. k uzavření smluv souvisejících se změnou dodavatele
el, energie.
Výsledek hlasování: 6 - 0 - 0 {pro - proti - zdĚel se)
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7. §ponzorcký dar občanskému sdružení So$ák

Zastupitelé i veřejnost byli vyzváni k vyjádření k přijímanému usnesení. Žaana
vyjádření nebylo předloženo.

Usnesení é. 2a13[a2l\ll
Zastupitelstvo obce schvaluje sponzorský dar občanskému sdružení SoSák na
společenskou akci Masopust 2013 ve výši 6000 Kč a pověřuje starostu obce
podpisem darovací smlouvy.
Výsledek hlasování: 6 - 0 - O {pro - proti - zdĚel se)

8. lnformace zministerstva financí ohledně nutnosti zřizení běžného účtu u
čNe

Obec Květnice zřídí účet u ČNe v souladu s navrhovaným opatřením MF.

9. Proiednání objednávky propagačních kalendářů obce Květnice na rok 2014

Fotograíie pro kalendář je připravena, bude objednáno 300 ks kalendářů.

í0. Diskuse
lnformace o soudním sporu kvůli budově obecního úřadu. U soudu první instance
zatím nebyl vydán rozsudek, v průběhu jednání se soudkyně vyjádřila ke prospěchu
žalované. Zastupitelstvo bude o dalším postupu rozhodovat na ákladě porady
s právním zástupcem, případně s právním oddělením KUSK a na základě finanďtí
rozvahy pro oba způsoby dalšího pokačování (uznat rozhodnutí soudu nebo se
odvolat).

lnformace o plánovaném navýšení kapacity MŠ Koloděje: na základě jednání
s městskou částí Praha Koloděje byla diskutována možnost podílení §e na
plánované přístavbě budovy mateřské školy Koloděje, Naqýšení kapacity kolodějské
školky o dvě třídy pro květnické děti by stálo obec Květnici celkově zhruba 12 milionŮ
korun. Taková investice je nad rámec finančních možností obce, navíc by nebyla
infrastruktura a celková investice v majetku obce Květnice. §tejně tak by zřejmě
nebylo možné využití dotaěních titulů na tuto investici. § MC Praha Koloděje obec
dáleiedná o dalších možných formách spolupráce"

Na základě žádosti veřejnosti byla podána informace o škole (Dubeč, Úvaly,
Škvorec}. Na základě smlouvy o spoluprác! se školou Dubeč jsou po umístění dětí
s trvalým pobytem ve spádové oblasti této školy přednostně umíst'ovány děti
s trvalým pobytem v obci Květnice.

Pan Řeznícek poděkoval panu starostoviza účast na rybářské sďrůzi.

Útaio sněhu - apel na občany, pokud nejsou komunikace uklizené (uklízí se dle
plánu až od souvislé vrstvy 5 cm sněhu}, ie třeba tento stav neprodleně nahlásit na
oU.



Problematika dotačních titulů: v této souvislosti byl opět zmíněn problém oběanů,
kteří zde nemají trvalý pobyt. Odhadem ž$e v obci zhruba 500 nepřihlášených
občanů, čímž obec ročně přichazí na daňových příjmech o cca 3 mil, korun. Dotační
tituly, u ktený* jsou jedním z důležitl.ých hodnotících kritérií náklady na jednoho trvale
hlášeného obyvatele, jsou tímto diskiminovány a získání dotace pro obec je v
mnoha případech zcela nemožné (přednost mají obce s větším procentem
přihlášených obyvatel). Zástupce veřejnosti, ktery má praktické zkušenosti se
získáváním dotačních titulů v tomto směru, přislíbil pomoc. Obec vítá jakoukoliv
poínoc ze strany oběanů, i upozomění na možnost získání dotačníďr titulů.

§tarosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 20:20 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 31.1.20,í 3
,,'', i ...,

Zapisovatel: lng. Markéta Šírosová J
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Starosta: tng. Jiří Prouza dne.7...1.

Vyvěšeno dne ,r, ,/ , ZC /3 Sejmuto dne
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